
Dagsorden for stævneudvalget d. 7/11 2023  
 
Tilstede: Finn Nielsen, Eva Buxbom, Niels Chr. Dall 
AFud: Didde Hauch 
Referant: Niels  
 

1. Drejebog for stævneafvikling  
Der skal arbejdes på at udvikle en drejebog for stævneafvikling, der afholdes et møde hvor der 
inviteres personer som har stor erfaring med stævneafholdelse. Så det kan gøre det nemmere for 
klubberne at afholde stævner. Niels er primus motor for projektet.  
Der inviteres til et møde endnu i 2024.  

 
2. Årsberetning for 2023  

 
Finn, som formand, skriver beretningen. Inputs til beretningen:  
 
Mødestruktur og arbejdsfordeling 
Fælles oplæring efter den tunge arv fra Henning Thorsen og hjælper stadigvæk 
Procedure for medaljer  
Krav for afholdelser af danske mesterskaber er opdateret  
Stævnereglerne er også blevet opdateret, både dommere afgift og rekorder i division samt 
medaljer for bedste disciplin.  
Der er kommet en ansvarlig fra stævneudvalget til hvert stævne.  
Vi håber der er flere klubber som vil byde ind på stævnerne i fremtiden 
Der er stor fremgang i deltagerantal til stævner - få tal fra Peter Andersen.  

 
3. Opdatering fra pokalbutikken 

 
Der er laver skabeloner for medaljer og pokaler som kommer op i Dropbox mappen. 
Proceduren for medaljebestillingen er på plads og samarbejdet fungerer godt. Nøglen er at have 
tæt kontakt med arrangøren og pokalbutikken.  
Der er lavet en oversigt over alle medaljer der skal bestilles for 2024, det kan føre til besparelser og 
for at undgå fejl.  
 
Budgettet for medaljer burde tilpasses så det afspejler det konkrete forbrug, så der er balance i 
regnskabet.  
Eva arbejder på at få overblik over økonomien der er forbundet med medaljer.  

 
4. Stævner for 2024  

 
DM klassisk junior er stadigvæk ikke afsat, Eva arbejder på at finde arrangør  
DM klassisk sub junior og masters er endnu ikke afsat, Didde arbejder på at finde arrangør  
DM klassisk OPEN arbejdes der på sammen med Peter Andersen at finde flere klubber til afholdelse 
af stævnet.  
 
2. runde, 3. runde og finale division er heller ikke afsat endnu, Niels arbejder på at finde en 
arrangør. 
SM, Finn tjekker op på de endelige aftaler.  

 



5. Evt.  
Der skal sæKes et møde op hvor det eneste punkt er ”hvordan får vi flere klubber Ql at 
aRolde stævner”  
Pt. er der få klubber som bærer et stort læs og det er ikke holdbart i længden.  
 

6. Næste møde  
12/12 kl. 20:00 online - fokus er at få afsat alle stævner, hvis muligt.  
 


